

Title (en)

CHAISE LOUNGE WITH ADJUSTABLE CANOPY.

Title (de)

CHAISELONGUE MIT VERSTELLBARER ÜBERDACHUNG.

Title (fr)

CHAISE-LONGUE EQUIPEE D'UNE CAPOTE REGLABLE.

Publication

**EP 0528814 A1 19930303 (EN)**

Application

**EP 91907185 A 19910313**

Priority

- US 49652090 A 19900320
- US 52881990 A 19900524
- US 62848690 A 19901214
- US 9101693 W 19910313

Abstract (en)

[origin: WO9114386A1] A chaise lounge (10), usable for sunbathing and other recreational purposes, comprises a stationary base (11) having a normally upright hood-like canopy (12) pivotally mounted rearwardly thereon. The canopy (12) is adapted to be pivoted between a normal upright position to form a seating arrangement and a lowered position placing a back (26) of the canopy (12) in alignment with a top of the base (11). A control system includes at least one extensible and retractable strut (15) or an electric motor (65) connected to an actuating mechanism (15') for releasably holding and locking the canopy (12) in a selected position between its upright and lowered positions in response to selective activation of the motor (65).

Abstract (fr)

Une chaise-longue (10), pouvant être utilisée pour prendre un bain de soleil ou pour se reposer, comprend une base fixe (11) ayant une capote (12) en forme de toit située normalement en position haute et montée sur la base de manière à pivoter vers l'arrière. La capote (12) est conçue pour être basculée entre une position normale haute dans laquelle elle sert de fauteuil, et une position basse dans laquelle l'arrière (26) de la capote (12) se trouve aligné avec une partie supérieure de la base (11). Un système de commande comprend au moins une barre comprimée extensible et rétractable (15) ou un moteur électrique (65) relié à un mécanisme de commande (15') qui sert à maintenir et à bloquer la capote (12) de manière amovible, dans une position choisie se situant entre la position haute et la position basse en réponse à la mise sous tension du moteur (65).

IPC 1-7

**A47C 7/62; F02D 41/26**

IPC 8 full level

**A47C 1/14** (2006.01); **A47C 7/66** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47C 1/14** (2013.01); **A47C 7/66** (2013.01)

Cited by

US9451830B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9114386 A1 19911003**; AT E152333 T1 19970515; AU 654127 B2 19941027; AU 7589791 A 19911021; CA 2078570 A1 19910921; CA 2078570 C 20020122; DE 69125935 D1 19970605; DE 69125935 T2 19970911; DK 0528814 T3 19970728; EP 0528814 A1 19930303; EP 0528814 A4 19930630; EP 0528814 B1 19970502; ES 2101743 T3 19970716; GR 3024208 T3 19971031; JP H05507213 A 19931021

DOCDB simple family (application)

**US 9101693 W 19910313**; AT 91907185 T 19910313; AU 7589791 A 19910313; CA 2078570 A 19910313; DE 69125935 T 19910313; DK 91907185 T 19910313; EP 91907185 A 19910313; ES 91907185 T 19910313; GR 970401854 T 19970723; JP 50722891 A 19910313